
PROTOKOT NR 1/2018
Z POSIEDZENIA KOMISJI REWIZYJNEJ

RADY MIASTA WTOCTAWEK

Prowadzqcy posiedzenie: radny J6zef Mazierski - Przewodniczqcy Komisji.

Data i miejsce obrad: 02 luty 2018 r., Urzqd Miasta Wfoclawek, Zielony Rynek 11/13

Sala nr 20

Proponowany porzqdek obrad:

1. Sprawy organizacyjne:
a) otwarcie obrad,
b) stwierdzenie quorum,
c) przyjqcie protokolu nr 8 z dnia 23.77.2017r.
d) zmiany do porzqdku obrad.

2. Sprawozdanie z dziafalno6ci Komisji Rewizyjnei za rok2Ot7.

3. Plan pracy Komisji Rewizyjnej w roku 201.8.

4. Plan kontroli Komisji Rewizyjnej w roku 2018.

5. Informacja Zespolu Kontrolnego o przeprowadzonej kontroli w zakresie nadzoru

wlaicicielskiego Prezydenta Miasta Wloclawek nad dzialalno6ciq sp6iek prawa

handlowego za rok 2016 iwypracowanie stanowiska w sprawie zalecefi pokontrolnych

dla Prezvdenta Miasta.

5. Sprawy bie24ce iwolne wnioski.



Ad. 1
Sprawy organizacyjno-porzqdkowe.
w posiedzeniu, kt6remu przewodniczyt radny J6zef Mazierski Przewodniczqcy Komisji

Rewizyjnej udziat wziqli czionkowie Komis.ii wg. listy obecno6ci stanowiacej zalqcznik do

niniejszego protokolu. o godzinie 12:30 Przewodniczacy Komisji otworzvf obrady, po

powitaniu cztonk6w Komisji poinformowal, i2 zgodnie z listq obecno6ci w posiedzeniu

uczestniczv 6 czlonk6w Komis.ii, co wobec skladu wynoszacego 8 os6b stanowi quorum i

pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji.

Przewodniczqcy poinformowal, i2 w Biurze Rady Miasta zna.idowat siq do wglqdu protok6t Nr

g z dnia 23 listopada 2017 roku, z kt6rym czlonkowie mogli siq zapoznai i wnie6i swoje

uwagr.
Wobec braku uwag ze strony czlonk6w Komis.ii protok6l zostal przyjety w drodze

przeprowadzonego glosowania. Za jego przyjqciem radni opowiedzieli siq jednomySlnie'

Nastqpnie Przewodniczqcy Komisji przedstawit projekt porzqdku obrad, do kt6rego nie

wniesiono zmian i uwag, w zwiqzku z tym zaproponowany porzqdek obrad zostal uznany za

obowiqzujqcy.

Ad.2
Sprawozdanie z dzialalnoici Komisii Rewizyjnej za rok 2017'

Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej radny J6zef Mazierski poinformowal' ie wraz z

zawiadomieniem o obradach przeslano cztonkom Komisji sprawozdanie z dzialalno6ci

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta za 2017 rok. W Sprawozdaniu ujqto miqdzy innymi

informacjq na temat przeprowadzonych kontroli zleconych uchwalq Rady Miasta, natomiast

Przewodniczqcy Komisji odni6sl siq do zaleceri iwniosk6w pokontrolnych dot. udzielanla

zam6wieri publicznych przez jednostki budietowe. Pan Przewodniczqcy podkreSlil' i2 Pan

prezydent podpisal Protok6l pokontrolny z dnia 25 lipca 2017r., a wiqc tym samym przyjqt

zalecenia iwnioski do realizacji, a kt6rych nie zrealizowal. Pan PrzewodniczEcy odczytaf z ww

orotokolu skierowane zalecenia iwnioski do Pana Prezydenta, oraz odpowiedi na pismo z

dnia listooada 2017r. skierowane do Przewod n iczqcego Komisji Rewizyinej dotyczEce

podjqtych dziatari w zwiqzku z wnioskami Zespolu Kontrolnego, prze prowadzai4cego

kontrolq w zakresie udzielania zam6wie6 publicznych przez jednostki budietowe Miasta

wloclawek za 201,6t. Przewodniczacy Komisji stwierdzil, i2 zalecenia nie zostaty zrealizowane

iw zwiEzku z powyzszym wystqpil do czlonk6w Komisji z zapytaniem, czy uszczeg6towi6

Sprawozdanie o zalecenia i o ich wykonanie do Rady Miasta'

W wyniku przeprowadzonego glosowania za uszczeg6lowieniem sprawozdania opowiedzialo

siq 5 czlonk6w Komisji przy braku glos6w przeciwnych i l glosie wstrzymujacym siQ'

w dalszej czgjci obrad gtos zabral radny Andrzej Palucki, kt6ry stwierdzit panujacy chaos

albo brak konsekwencji w dzialaniach Pana Prezydenta, bo skoro zostal podpisany protok6i i

Pan Prezydent siq z nim zgodzii siq, to prostE wypadkowq tego przedsiqwziqcia byfo

napisanie kilka zdari iwdroienie. Niestety musi to znaleid odzwierciedlen ie w protokole,

poniewai protok6l zostai przyjety, a wykonanie go zignorowane'
po zakoriczonej wypowiedzi na ww. temat Przewodniczacy Komisji poddal pod glosowanie

przyjqcie przedloionego Sprawozdania z dziaialno(ci Komisii Rewizyjnej za 2017 rok'

W wyniku przeprowadzon ego glosowania za przyjqciem Sprawozdania opowiedzialo sie 5

cztonk6w Komisji, przy 1 glosie wstrzymujacym siq i braku glos6w przeciwnych W

glosowaniu wziqfo udzial 6 czlonk6w Komisji'



Sorawozdanie z dzialalno5ci Komisji Rewizyjnej za rok 2017 stanowi zalqcznik do protokolu'

Ad.3
Plan pracy Komisji Rewizyjnej w roku 2018.

Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej radny J6zef Mazierski poinformowat' 2e r6wniei plan

pracy Komisji Rewizyjnej na 2018 rok zostat przesiany czlonkom Komisji i' ie przekazana

propozycja jest ramowym planem pracy Komisji Rewizyjnej z elementami' kt6re sq

obligatoryjne dla Komisji.

wo[ec britu uwag oraz glos6w w dyskusji Przewodniczqcy Komisii poddat pod gtosowanie

przyjqcie przedlo2onego Planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2018 rok'

W wyniku gtosowania przeprowadzonego w obecno6ci 6 cztonk6w Komisji za przyiqciem ww

Planu raini opowiedzieli jednomy6lnie, nie stwierdzono glos6w przeciwnych I

wstrzymujEcych.

Plan pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2018 stanowi zalqcznik do protokolu'

naleiy uzupelnii o tematy ronvofi itti" Komisja bqdzie chciata przeprowadzii w roku

bieiqcym gdy2 taki plan kontroli zostanie wniesiony w formie uchwaly pod obrady Rady

Ad.4
Plan kontroli Komisji Rewizyjnej w roku 2018'

poinformowai, 2e Plan kontroli

Miasta. W zwi4zku z tym Przewodniczqcy Komisji poprosil radnych o zgiaszanie propozycll

temat6w kontroli. SwojE propozycjq jo planu kontroli na 2018 zglosil radny Krzvsztof

Kowalski proponujac kontrolQ dotyczqcq wykorzystania samochod6w sluibowych w Urzqdzie

Miastaw20lTroku,natomiastPrzewodniczqcyKomisjiJ6zefMazierskizaproponowa|
kontrolq dotyczqcq sposobu zalatwienia pr66b, interwencji' skarg itp' przez Prezydenta

Miasta w sprawach wtorkowych przyjqi w 2017 roku' W zwiqzku z poruszonym tematem

radny Krzysztof Kowalski podziqkowal Pani Magdalenie Korpolak -Komorowskiej Zastqpcy

Prezydenta za szybkq interwlncjq podczas ostatniego dy2uru radnych Mieszkaicy

Woclawka, kt6rzy przyszli, zostali w ipos6b natychmiastowy przyjqci przez Pania Prezydent'

a sprawa zostala na tyle wyjagniona, na ile byfo to mo2liwe' Swoje podzigkowania dla Pani

Magdaleny Korpolak-Komorowskiej zloiyl r6wnie2 Przewodniczacy Komisji l6zef Mazierski

dodal, 2e wczeiniej inni mieszkaricy byli te2 przyjmowani przez PaniQ Prezydent w celu

wyjaSnienia spraw zgfaszanych podczas wtorkowych dyiur6w radnych'

Wobec braku innych propozycji do planu kontroli na 2018 rok Przewodniczqcy Komisji radny

J6zef Mazierski poddaf pod glosowanie propozycje zgtoszonych zagadniei kontrolnych'

W wyniku przeprowadzonego glosowania w obecnoici 6 czlonk6w Komisji za ww temataml

cztonkowiekomisjiopowiedzie|isiqjednomy6|nie,glos6wprzeciwnychiwstrzymujacychnie
stwierdzono.



Prezydenta Miasta.

Ad.5
lnformacja Zespolu Kontrolnego o przeprowadzonej kontroli w zakresie nadzoru

wlaScicieiskiego Prezydenta Miasta Wfoclawek nad dzialalno6ciq sp6lek prawa

handIowegozarok2016iwypracowaniestanowiskawsprawiezaIeceripokontroInychdla

przypomnial, i2 zgodnie z Uchwalq Rady

Miasta, zostal powolany ontrotny do przeprowadzenia kontroli nadzoru

wlaicicielskiego nad dzialalnodci4 P rzedsiqbiorstwa Gospodarki Komunalnej "SANIKO " 
sp z

o.o., ,,Baza" rp. , o.o., Miejskiego Przedsiqbiorstwa Energetyki Cieplnej sp' z o'o'' Miejskiego

Zespolu Opieki Zdrowotnej sp. z o.o., Miejskiego Przedsiebiorstwa Komunikacyjnego sp z

o.o., Vi"lrki"go Przedsiqbiorstwa Wodociqg6w i Kanalizacji sp' z o o'' we Wtoclawku' ZespOl

Kontrolny w skladzie: Przewodniczqcy Zespofu radny Andrzej Palucki oraz czlonkowie

Zespolu - radny Jacek Bulawa, radny Krzysztof Kowalski i osoba Przewodniczqcego Komisji

Rewizyjnej, dokonal kontroli kaidej sp6fki, a po zakoriczeniu czynno6ci kontrolnych

,porzqd.ii protok6l pokontrolny, kt6ry dnia 29 grudnia 2017 roku zostal zloiony Panu

prezydentowi i zgodnie z siri'ust.z statutu Miasta wfoclawek ,,Kierownikowi iednostki

kontrolowanej przysluguje prawo zgloszenia na piSmie' przed podpisaniem protokolu

kontroli, umotywowanycn zastrzeiefil co do ustaleri zawartych w protokole w terminie L4

dnioddniaotrzYmaniaprotokotukontroIi,,.Wzwiqzkuzotrzymanvmprotokotem
pokontrolnym Pan Prezydent pismem z dnia 11 stycznia.2018 roku ztoiyl wyjaSnienia do tego

protokotu, z kt6rvmi Pan Przewodniczqcy zapoznal czlonk6w Komisji' Ponadto Pan radny

odni6slsiqdopismazdnia20wrze6nia20lTroku'kt6rezostatoskierowanedoPrezydenta
Miasta w sprawie dostarczenia dokument6w ze wszystkich sp6fek iodpowiedzi z dnia 16

paidziernika20lTrokuDyrektorBiuraNadzoruWla5cicie|skiegoPaniKamilistomczewskiej,

.jakie dokumenty zostaly przekazane Komisji Rewizyjnej Pan Przewodniczacv dodat' 2e Pan

Prezydent kolejnym pismem powiadamia, i2 pozostale dokumenty' o kt6re wnioskowala

Komisja Rewizyjna nie bQdE przekazane' W zwiqzku z tym' w protokole ujqto zapis o

niedostarczonYch dokumentach.

Radnv Andrzei Patucki powiedzial, 2e Pan Prezydent w tym przypadku zachowywat siq' jak

dziecko we mgle, poniewa2 raz byta odmowa, natomiast inny organ funkcjonalny Urzqdu

przesytat te materialy i tak to wYglqdalo, ale fakty sq takie' ie Pan Prezydent mial prawo

napisai, 2e jest to na stronach internetowych i Komisja mogla z tego skorzystai bqd2 nie' to

w tym punkcie nie przekracza swoich uprawnie6 i obowiqzk6w' natomiast w pozostalej

czqSci,gdziePrezydentnapisa|,2eKomisjaRewizyjnachcekontroIowaiteorganyjesttotaInE
bzdurE, poniewai Komisja prosila o te materiaty, aby miei pelny obraz' czy Prezydent

podejmowal decyzje w oparciu o przeslanki merytoryczne' czy bral pod uwage oplnle

wszystkich organ6w sp6fti na dany temat i do tego byto to potrzebne Komisji Protokoly

zostaly sporzqdzone, natomlast nie wiadomo na ile oddajqce rzeczywisto6i przy braku tego

typu dokument6w' Pan radny dodal,2e w og6le nie my5lal' aby dokonywai kontroli Rady

Nadzorczej, albo Biura Nadzoru wlaScicielskiego, ale w przypadku Biura, Komisja Rewizyjna

miala prawo, bo jest to kom6rka Urzqdu, natomiast Pan Prezydent nie mial prawa odm6wi6

dostarczenia dokumentow, z prostej przyczvny, bo sa to podmioty publiczne' ustawodawca

okre(a, 2e je:eli udziafowcem sp6lki prawa handlowego jest samorz4d i posiada 51%

udzia|6w, sq to pieniqdze pub|iczne i cata dziala|noji jest publiczna. W zwiqzku z tym, 2e jest



publiczna, ka2dy obywatel ma prawo napisai do Pana Prezydenta czy do sp6lki o informacje

publicznq i jq musi dostai, bo jak jej nie dostanie, skieru.le sprawq do Sqdu' wtedy i tak

otrzyma tq informacje. Zdaniem Pana radnego tym bardzie.i jest niezrozumiale napisanie w

dokumencie przez Pana Prezydenta,2e nie da dokument6w Komisji Rewizyjnej, poniewaz

Komisja przekracza swoje kompetencje. W dalszej czqSci wypowiedzi radny Andrzej Palucki

odni6sl siq do sporz4dzonego protokotu pokontrolnego' w kt6rym napisal to' co m6gt

napisai, w oparciu o te dokumenty, kt6re otrzymaf'

Radnv Krzvsztof Kowalski powiedziai, 2e zespot kontrolu.iqcy prosii o dokumentv, kt6re

dalyby pelen obr.. d.i.l.lno]-.i, ,",p6t chciat zobiektyzowai wlasne wnioski i nie m6gt

polowicznie czy w 1/3 dokument6w, kt6re otrzymai niekompletne, wyciqgnqi wlaSciwe

wnioski i kt6rych nie dato sie wyciagnqi' Pan radny podkreSlil' poniewa2 Pan Prezydent caly

czas twierdzi, ie Zesp6l chcia| kontro|owai iwptywa6 na dzia|aInoji sp6|ek,2e Zesp6t nie

chciaf kontrolowai sP6lek.

Przewodniczacv Komisii J6zef Mazierski dodai, ie do tematu Komisja jeszcze wroci' po

poapionir, bqdi odmowie ptotokot, przez Prezydenta, a nastqpnie wpracuje zalecenia'

Po zakoiczonej dvskusji Przewodniczqcy Komisji poddal pod glosowanie zapYtanie czv

Komisja podtrzymuje swo1e stanowisko zawarte w protokole z ustale6 obiektywnej kontroli

sp6lek miejskich, w sprawie zastrzeiei iuwag skierowanych przez Pana Prezydenta do

Komisji Rewizyjnej w piSmie z dnia 11 stycznia 2018 roku W wyniku przeprowadzonego

glosowania za podtrzymaniem stanowiska opowiedzialo siq 5 radnych' przy braku glos6w

przeciwnych i l glosie wstrzymujqcym slQ'

W glosowaniu wziqlo udzial 5 cztonk6w Komisii'

Ad.5
Sprawy bieiqce i wolne wnioski'
W tym punkcie obrad Pan Przewodniczqcy poinformowat' 2e 10'01 2018r wplynqla do

Komisji Rewizy.inej odpowiedi Skarbnik Miasta Pani Janiny Radzikowskie'i na pismo Pana

J L' w sprawie rejestracji poiazdu' wplynqlo r6wniei pismo Pana

p L w sprawie p"tb'do*y Al' Jana Pawla' kt6re Komisja skierowala

do Pana Prezydenta w cetu wyja6nienia' Ponadto Przewodniczqcy Komisji poinformowal' 2e

otrzyma|odpowied2PrezesaZarzqduMPWIKPanaMariuszaMarciniakana|nformacjq
dotyczacq przetargu:"Renowacja sieci kanalizacyjnej w aglomeracji m' Wloclawek-czq5i 3"'

Wobec wvczerpania porzqdku obrad Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej radny J6zef

Mazierski poinformowal, ie zamyka posiedzenie Komisji'

Na tvm protok6l zakoiczono

soorz. E. Pranik BRM.q,(
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KOMISJI REWIZYJNEJ RADY MIASTA WIOCIAWEK

zA 2017 ROK

Komisja Rewizyjna powolana zostala Uchwalq Nr ll/6l2oL4 Rady Miasta wloclawek z dnia

08 grudnia 2014 roku w sprawie powotania stalych komisji i ustalenia przedmiotu ich

dzialania.
Natomiast sklad osobowy Komisji Rewizyjnej okreslony zostal w uchwale Nr ll/7 /2074

Rady Miasta wlocfawek z dnia 08 grudnia 2014 w sprawie ustalenia sklad6w osobowych

statych komisji Rady Miasta.
Uchwalq Nr XV/8/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 11 stycznia 2015 roku w

sprawie wyboru Przewod n iczqcego Komisji Rewizyjnej, Przewodniczqcym wybrany zostal

radny J6zef Mazierski.
w Uchwale Nr xvlll/51/2016 Rady Miasta wlocfawek z dnia 25 kwietnia 2015 r.

zmieniajqcej uchwalq w sprawie ustalenia sklad6w osobowych stalych komisji Radv Miasta

swojq rezygnacjQ z prac w Komisji Rewizyjnej zglositi: radna olga Krut-Horonziak oraz radny

Dariusz Jaworski.
Uchwalq NR XXVII/163/2016 z dnia 28 grudnia 2016 r. przyjQto rezygnacjQ radnego

Krzysztofa Kukuckiego z pracy w Komisji Rewizyjnej'

W okresie sprawozdawczym Komisja dzialala w oparciu o plan kontroli, zatwierdzony

przez Radq Miasta w drodze Uchwaly Nr xxlx/37 /2071 z dnia 27 lutego 2017r. w sprawie

zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Wfoclawek.

w roku 2017 Komisja Rewizyjna odbyla 8 posiedzeri, kt6re odbyly sig w siedzibie urzqdu

Miasta Wloclawek. podczas kt6rvch obradowala w nastqpujqcym skladzie:

1. rad ny J6zef Mazierski
2. radny Jacek Bulawa

3. rad ny Damian Chelminiak
4. radny Jaroslaw Hupafo
5. radny Krzysztof Kowalski

6. radny Sta n istaw Krzemieniewski
7. radny Andrzej Pafucki

8. rad na Katarzyna Zarqbska

- przewodniczqcy komisji,
- czlonek komisji,
- czlonek komisji,
- czlonek komisji,
- czfonek komisji,
- cztonek komisji,
- czlonek komisji,
- czlonek komisji.

Przedmiotem obrad Komisji Rewizyjnej w roku sprawozdawczym byly nastqpujqce

zagadnienia:



Miesiac lutv
Cztonkowie Komisji przyjqli Sprawozdanie z dziatalnoici Komisji Rewizyjnej za rok 2016,

zatwierdzili plan pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2OI1, kt6tY zostal przekazany do

akceptacji w drodze uchwaty pod obrady Rady Miasta oraz zajqli stanowisko w sprawie

rozstrzygniqcia nadzorczego wojewody Kujawsko-Pomorskiego z dnia 01-02-2017 nr

II/2O17 o niewainosci uchwaly Nr xxvll/154l2016 Rady Miasta w'loclawek z dnia 28-12-

2016r. dotyczEce przyjqcia sprawozdania z przeprowadzonej kontroli izaleceri pokontrolnych

dla Prezydenta Miasta.

Miesiac marzec

Komisja przyjqta sprawozdanie z wykonania uchwaiy Rady Miasta wloclawek w sprawie

okreilenia szczeg6lowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w splacie nale2nosci

pieniq2nych majqcych charakter cywilnoprawny, przypadajqcych w Gminie Miasto

wloclawek lub jej jednostkom podlegtym oraz warunki dopuszczalnoSci pomocy publicznej w

przypadkach, w kt6rych ulga stanowid bqdzie pomoc publicznE, sprawozdanie z ulg

podatkowych udzielonych przez Prezydenta Miasta w roku 2016.

Miesiac kwiecieh
Komisja Rewizyjna powolata zesp6t kontrolny do przeprowadzenia kontroli jednostek

bud2etowych Miasta woclawek w zakresie udzielania zam6wieri publicznych za 2016 rok.

Do pracy w zespole sw6j akces zglosili nastqpujqcy radni: J6zef Mazierski, Jacek Bulawa,

Stanistaw Krzemieniewski, Krzvsztof Kowalski powolano 16wniei radnego Andrzeja

Paluckiego. Przewodniczqcym zespotu kontrolnego zostal radny J6zef Mazierski'

Miesiac mai

Komisja przyjqla Informacjq o sposobie rozdysponowania rezerw budretowych za 2016 rok.

Miesiac czerwiec
Komisja Rewizyjna dokonala analizy realizacji bud2etu w oparciu o przedlo2one przez

Prezydenta Miasta Wtoclawek Sprawozdanie z wykonania bud2etu miasta Wloclawek za

2016 rok, Informacje o ksztaltowaniu siQ wieloletniej Prognozy Finansowej za 2016 rok, oraz

lnformacjq o stanie mienia Miasta Wloclawek za 2016 rok.

czlonkowie Komisji Rewizyjnej zapoznali siq r6wnie2 z Uchwalq Nr L6/S|2O77 Regionalnej

fzby Obrachunkowej w Bydgoszczy - Zesp6l we Wtoclawku z dnia 27 kwietnia 2017 roku oraz

z opiniami komisji stalych Rady Miasta.
Ponadto rozpatrzono izaopiniowano Sprawozdanie Finansowe miasta Wloclawek za 2015

ro K.

Komisja Rewizyjna wypracowala opiniq o wykonaniu bud2etu miasta wtoclawek za 2016 rok

wraz z wnioskiem w sprawie absolutorium dla Prezydenta Miasta z wykonania bud2etu

miasta Wloclawek za 2016 rok.

Zgodnie z planem pracy Komisja powolaia zesp6l kontrolny do przeprowadzenia kontroli w

zakresie nadzoru wla(cicielskiego Prezydenta Miasta Wfocfawek nad dzialalnoSciq sp6tek

prawa handlowego za rok 2016. Do pracy w zespole zgtosili siq nastQpujacy radni: Andrzej

Palucki, Jacek Butawa powolano r6wnie2 radnego Krzysztofa Kowalskiego. Przewodnicz4cym

zespolu zostal radny Andrze.j Patucki.



Miesiac sierpieri
Komisja Rewizyjna przeprowadzita analizq idokonala przyjqcia Sprawozdania z wykonania

uchwaiy Nr XLIV/177/10 Rady Miasta Wloclawek z dnia 28 czerwca 2010 r. w sprawie

okreSlenia szczeg6lowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w sptacie nale2noSci

pieniqinych majqcych charakter cywilnoprawny, przypadajqcych w Gminie Miasto

Wloclawek lub jej jednostkom podlegiym oraz warunki dopuszczalnoici pomocy publicznej w

przypadkach, w kt6rych ulga stanowii bqdzie pomoc publicznq.

Miesiac paidziern ik

Komisja Rewizyjna rozpatrzyta idokonala oceny lnformacji o przebiegu wykonania budietu

miasta Wlocfawek io ksztattowaniu siq Wieloletniej Prognozy Finansowej za I p6lrocze 2017

ro Ku.

tvr rt>rqL I r) r(J lJd u

Komisja Rewizyjna rozpatrzyla oraz zaopiniowaia projekt uchwafy w sprawie uchwalenia

bud2etu Miasta wloclawek na 2018 rok i projekt uchwaly w sprawie wieloletniej Prognozy

Finansowei na lata 2018-2028.

W 2017 roku Komis.ia Rewizyjna podjqla 5 opinii, kt6re dotyczyfy nastepujEcych spraw:

o przyjqcia sprawozdania z przeprowadzonej kontroli i zaleceri kontrolnych dla

P rezydenta Miasta,
o wvkonania budietu Miasta Wlociawek za 2016 rok,

. sprawozdania finansowego za 2016 rok,
o informacji o przebiegu wykonania budietu miasta Wloclawek io ksztaltowaniu siq

Wieloletniej Prognozy Finansowej za I p6lrocze 2017 roku,

o projektu uchwafy w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wloctawek na 2018 rok,

o projektu uchwaly w sprawie uchwalenia wieloletniej Prognozy Finansowej na lata

2018-2028.

W roku sprawozdawczym Komisja podjqla l wniosek w sprawie:

. absolutorium dla Prezydenta Miasta wtocfawek z wvkonania budietu miasta

Wloclawek za 2016 rok.

zesp6l Kontrolny Komisji Rewizyjnej zgodnie z Uchwaf q n( xxlx/37/2077 Rady Miasta

Wlocfawek z dnia 27.02.2O17r. przeprowadzil czynno(ci kontrolne w zakresie udzielenia

zam6wierl publicznych przez jednostki budietowe Miasta wloclawek, kt6re jako instytucje

sektora finans6w publicznych zobowiqzane sq przy udzielaniu zam6wie6 na dostawy, uslugi i

roboty budowlane do stosowania ustawy z dnia 29.01..2004r., Prawo zam6wie6 publicznych,

lDz.U. z 2O75r. poz.2!64 z poin.zm,/ .

Zesp6f Kontrolny stwierdzil, i2 w mySl przepis6w prawa zam6wieri publicznych, zamawiaiEcy

to jest kontrolowane jednostki bud2etowe po przeprowadzeniu postQpowania wybierali w

wiqkszo(ci wykonawc6w, kt6rzy przedlo2yli najkorzystniejszq ofertq. zgodnie z art. 2 pkt 5

ustawy Prawo zam6wie6 publicznych (dalej: ustawa p.z.p.) najkorzystn iejsza ofertE jest ta,

kt6ra przedstawiala najkorzystniejszy bilans ceny i innych kryteri6w odnoszqcych siq do

przedmiotu zam6wienia publicznego, albo oferte z najni2szq cenE.



Zesp6l Kontrolny ustalil, ie dotychczas powszechnq praktykq zamawiajqcYch to jest

jednostek budietowych Miasta Wlocfawek w wiqkszo5ci byfo stosowanie, jako jedynego

kryterium wyboru najkorzystniejszej oferty kryterium najni2szei ceny mo2e, dlatego 2e sq to
bardzo male zam6wienia dostaw i uslug i powtarzajqce siq ito2same.
w rozmowach z kierownikami jednostek Zesp6t Kontrolny wywnioskowat,2e niewqtpliwie,

decydujqc siq na inne kryteria jak cena, Dyrektorzy jednostek budietowych - odwiatowych

musieliby wykazai siQ wiQkszq wiedza ido6wiadczeniem w procesie udzielania zam6wie6

publicznych. Ponadto w takim postQpowaniu latwiej narazii sig na zarzuty nieprawidtowo

przygotowa n ego postQpowania.

Zesp6t kontrolny tak jak przy kontroli ,,malych" zam6wieri publicznych w UrzQdzie Miasta

Wloclawek za 2015r przyjqf zasadq, ie brak obowiqzku stosowania przepis6w PZP w

plac6wkach oSwiatowo-wychowawczych iplac6wkach pomocy spotecznej i socjalnej nie

zwalnia ich od przestrzegania regul uczciwej konkurencji i r6wnego traktowania

wvkonawc6w. Brak konieczno(ci stosowania ustawy PZP nie oznacza dowolnoSci. Naleiy

zwr6cii uwagq, 2e prawidlowe udzielenie zam6wienia publicznego zwlaszcza,,malych"

zam6wie6, zleceri do 30 000 euro wiqie siq z zachowaniem zasad plynEcych z art.44 ustawy

o finansach publicznych tj. zasady celowo6ci, oszczqdno(ci iuzyskania najlepszych efekt6w z

danych naklad6w.
Kontrol4 Zespolu kontrolnego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Wloclawek objqto przede

wszystkim dokumenty i czynnoici w zakresie stanowiqcym przedmiot kontroli

udostqpnionych i przekazanych przez kierownik6w jednostek bud2etowych miasta

wloclawek podczas wizyty w danej jednostce budietowej miasta, a dotyczqcych udzielonych

zam6wieri publicznych w 2016 roku.

w zam6wieniach o warto5ci poni2ej r6wnowartoSci poni2ej 30 tys. euro zwr6cono przede

wszystkim uwage czy dana jednostka bud2etowa nie podzielila zam6wienia na czqsci lub nie

zani2yla jego wartoici szacunkowej w celu ominiqcia stosowania ustawy Prawo zam6wieri

pu blicznych
Udzielenie wymienionych zam6wieri publicznych poprzedzone byly starannym rozeznaniem

rynku wykonawc6w i dostawc6w, zaproszenia do skladania ofert odbywaly siq telefonicznie,

oraz zebraniem wstqpnych pisemnych ofert, kt6re umo'liwily wyb6r najkorzystn iejszej

oferty. Pomimo, ii zam6wienia te nie przekraczaly wskazanych powyiej wartosci, to do

ka2dego zam6wienia sporzadzona byla notatka. NieprawidlowoSci nie stwierdzono.

Jednostki budietowe Miasta Wloctawek mogq byi wylqczone z obowiqzku stosowania

ustawy - Prawo zam6wie6 publicznych w przypadku zam6wien o wartoici nieprzekraczajqcej

3O tys. euro. Jednak2e majq obowiqzek przestrzegai podstawowych zasad udzielania

zam6wieri, w tym uczciwej konkurencji, r6wnego traktowania wykonawc6w, pisemno(ci i

jawnoSci.

Przy wartosci zam6wienia n ieprzekraczajEcej 30 tys. euro prawo zam6wieri publicznych nie

ma zastosowania, jednak, aby szacowanie wartosci bylo prawidlowe, nale2y poslu2yi sig

odpowiednimi przepisami tejie ustawy.

Zesp6l kontrolny Komisji Rewizyjnej Rady Miasta wtoctawek stwierdzil, ie w wyniku kontroli

.jednostek oswiatowo-wychowawczych, plac6wek pomocy spotecznej isocjalnej, zauwa2yl

jedynie drobne uchybienia przy udzielaniu zam6wieri publicznych niemajqce wpfywu na

wyb6r wykonawcy i realizacji danego zam6wienia w zakresie dostaw czy tei uslug.



Podsumowujqc skontrolowane jednostki budietowe Miasta Wloclawek w zakresie udzielania

zam6wiefi szczeg6lnie o wartosci poni2ej 3O tys. euro Zespol Kontrolny stwierdzil, 2e

zam6wienia byty udzielane w wiqkszoici, /chod nie we wszystkich jednostkach

bud2etowych/, zgodnie z wewnqtrznymi regulacjami organ izacyjno-prawnymi, a

dokumentowanie podejmowanych czynno6ci przy zam6wieniach bylo wystarczajqce.

Zesp6l kontrolny nie zasiqgat opinii biegtych w zam6wieniach publicznych.

Zesp6l kontrolny ustalil, 2e w 2016 roku iadne instytucie i organy zewnqtrzne nie prowadzify

kontroli w zakresie zam6wiei publicznych jednostek organizacyjnych Urzqdu Miasta

Wioctawek.
Zesp6t Kontrolny zalecil, aby Pan Prezydent wyegzekwowal obowiqzek wynikajacy z art.98

p.z.p to jest zloienia sprawozda6 w formie elektronicznej Prezesowi Urzqdu Zam6wie6

Publicznych przez te .iednostki, kt6re dotychczas nie zloiyiy sprawozdarl z zamowien

udzielonvch w 2015 /Pismo z dnia 24.07 .2OI7r znak OPiK 1712.7.2OI7 /

W protokole z kontroli jednostek budietowych Miasta Wloclawek w zakresie udzielania

zam6wie6 szczeg6lnie o wartosci poni2ej 3o tys. euro zesp6t Kontrolny przekazaf

Prezydentowi nastQpujEce wnioski wraz z terminami do realizacji:

1.W zwiqzku z faktem, i2 ka2da/jednostka bud2etowa/ plac6wka o6wiatowo-wychowawcza I

plac6wka pomocy spolecznej isocjalnej iinne jednostki majq inaczej-162nie uregulowanq

wewnetrznq regulac.jq udzielania zam6wieri publicznych /a niekt6re ploc6wki otwiotowo-

wychowowcze i plac^wki pomocy spolecznei i socialnei w og6le nie maiq uregulowonych

wewnqtrznie regutocji z postepowaniem przy udzielaniu zom6wiert publicznych/ zoleca sie

w porozumieniu z centrum Uslug Wsp6lnych Plac6wek oswiatowych we wfoctawku

opracowanie szczeg6lowych i precyzyjnych ujednoliconych regulamin6w udzielania

zam6wief o r6wnowarto6ci do 30 tys., jako element kontroli zarzqdczej dla plac6wek

o5wiatowo-wychowawczych i plac6wek pomocy spotecznej isocjalnei opisujEcych spos6b

postQpowania przy udzielaniu zam6wie6 publicznych poniiej wy2ej wymienionej wartosci,

ustalal4cy progi przy kt6rych jest obowiEzek stosowania przepis6w okreslonych w tym

regulaminie, plan zam6wieri, zapytania ofertowe - ogtoszenia, powinien zawierai katalog

zam6wie6, do kt6rych przepis6w regulaminu nie stosuje siq, kto odpowiada za szacowanie

wartoSci zam6wienia, komisja przetargowa z wzorami protokolu z wyboru wykonawc6w- z

przeprowadzonego postepowania, notatki, spos6b rejestrowania zam6wie6 publicznych,

kiedy zawiera siq umowq sprawozdawczoSi itd.

Proponuje siQ termin realizacji z poczatkiem roku szkolnego 2017.

2, Podjai czynnoici majace na celu doprowadzenie do usystematyzowa nia i uporzEdkowanra

zamieszczanych na stronie internetowej ka2dej z jednostek bud2etowych Miasta Wlociawek

informacji zwiqzanych z postQpowaniami przetargowymi i ich wynik6w, zwlaszcza informacji

o zam6wieniach do 30 tys. euro.
w Biuletynach Informacji Publicznej danej plac6wki o(wiatowo - wychowawczej i plac6wki

pomocy spolecznej i soc.jalnej w menu przedmiotowe naleiv zoloive dodatkowo zoklodke:

Zom6wienia pubticzne do 30 O(fr euro publikujqc planowanie ,,malych" zam6wieri,

ogloszenia i wyniki postepowa6. Publikujqc ogloszenia w Biuletynie Informacji Publicznej

plac6wek o6wiatowo - wychowawczych, plac6wek pomocy spolecznej i socjalnej o ,,molych



,,zam6wieniach bqdzie mo2liwo66 poinformowania wszystkich za interesowa nych o,,malych"
zam6wieniach,
Przemawia za tym argument, ie 2015r. plac6wki oiwiatowo - wychowawcze i plac6wki

pomocy spofecznej i socjalnej udzielity bardzo duio zam6wiefi na kwotq 38.405.523 zl. nie

oglaszajqc ich na stronach internetowych swych BIP-6w.

Placdwki oswiatowo - wychowawcze iplac6wki pomocy spolecznej isocjalnej przez takowe

ogloszenia uzyskajq dostqp do szerszego krqgu wykonawc6w, dla kt6rych publikacja

ogtoszenia o ,polym" zam6wieniu jest zazwyczaj podstawowym lr6dlem wiedzy o
zam6wieniu. Potencjalni wykonawcy uzyskajq w ten spos6b mo2liwosi zapoznania siq przede

wszystkim z przedmiotem zam6wienia.
publikacja ogloszei o mafych zam6wieniach bqdzie odzwierciedlen iem jednej z gt6wnych

zasad tj. zasady jawno(ci postepowania, r6wnego traktowania wykonawc6w oraz zasadq

uczciwej kon kurencji.
Oczywiicie Zesp6l kontrolny ma Swtadomo6i zglaszajqc ten wniosek, 2e nie ma wymogu

publikowania ogloszen o malych zam6wieniach publicznych, ale nie uchybimy przepisom

ustawy Prawo Zam6wieri Publicznych, jeili takowa zakladka w Biuletynach Informacji

Publicznej danej plac6wki oswiatowo - wychowawczej i plac6wki pomocy spolecznej i

socjalnej bqdzie funkcjonowai tym bardziej, 2e w spos6b oszczqdny z zachowaniem pewnych

zasad zobowiqzuje nas artykul 44 ustawy z dnia 27.08.2009r. o finansach publicznych, za6 do

transparentnoici udzielania zam6wiei publicznych zobowiqzuje nas Ustawa o Zam6wieniach

Pu blicznych.
udzielanie zam6wieri publicznych stanie siQ bardziej przejrzyste idostQpne do szerszego

grona ubiegajqcych siq o zam6wienie w zakresie uslug, dostaw czy tei rob6t budowlanych.

Proponuje siq termin realizacji z poczEtkiem roku szkolnego 2017.

3.Zesp6i kontrolny zaleca by w jednostkach bud2etowych, kt6re nie zostaly skontrolowane

przez Zesp6i kontrolny Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Wloclawek szczeg6lnie w plac6wkach

oiwiatowo - wychowawczych i plac6wkach pomocy spolecznej isocjalnej przeprowadzii w

jeszcze w bieiqcym roku i nastqpnym kontrole w zakresie ,,molych" zam6wiefi publicznych

przez wvdzial kontroli czy te2 Biuro zam6wieri publicznych, wydziai finans6w lub innq

kom6rkq organizacyjnq UrzQdu Miasta Wloclawek oraz podjqi dziaianie dotyczqce szkolenia

w tYm zakresie.

4. W zwiqzku z licznymi nieprawidlowo(ciami w MZUK|D w calym procesie poczqwszy od

ustalenia wartogci zam6wienia poprzez opis przedmiotu zam6wienia do wytonienia

wykonawcy na zadanie pn. ,,utrzymanie czysto(ci i porzqdku na nieruchomoSciach

stanowiEcych wlasnosi i bqdqcych w zarzqdzie Gminy Miasto wloclawek" nale2y zlecii

przeprowadzenie kontroli zam6wie6 publicznych prowadzonych przez MZUK i D podmiotowi

zewnqtrznemu -np. Regionalnej lzbie obrachunkowej w Bydgoszczy lub inna instvtucje

kontrolnQ.
Zabezpieczyi materialy emitowane przez lokalnq telewizjq cw24 dotyczqce terenow

wchodzqcych w zakres zam6wienia,,Utrzymanie czystosci i porzqdku na n ieruchomo(ciach

stanowiqcych wtasno6d i bqdqcych w zarzqdzie Gminy Miasto Wloclawek"



Prezydent Miasta Wlocfawek podpisal 25.07.2oI7r protok6l z kontroli nie wnoszqc

zastrze2eri a tym samym zgodzil siq z zaleceniami Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Wtoclawek

by je zrealizowat.
30 listopada 2017r Komisja Rewizyjna Rady Miasta wloclawek zwr6cila siq do Prezydenta o

przekazanie informacji z realizac.ji zalece6 pokontrolnych zawartych w Protokole Zespoiu

Kontrolnego, kt6ry podpisat Pan Prezydent.
Komisja Rewizyjna Rady Miasta Wloclawek otrzymala w dniu 12.01.2018r nastepujEcE

odpowiedi od Pan a Prezydenta:

,,W kwestii uregulowaf wewnQtrznych dotyczqcych udzielania zam6wiei publicznych

nafe2y zauwa2y(., ii za przygotowanie i przeprowadzenie postQpowari o udzielenie

zam6wienia odpowiada kierownik zamawiajqcego. Kierownicy jednostek organizacyjnych

mogq siq poslu2yt przy opracowywaniu regulaminu udzielania zam6wieri publicznych

wzorem regulaminu opracowanym przez Prezesa Urzqdu Zam6wieri Publicznych bqd2

procedurami wprowadzonymi Zarzqdzeniem Prezydenta Miasta wlociawek nr 2o4/2oI7 z

dnia 02 sierpnia 2017 roku, w sprawie udzielania zam6wie6 publicznych o warto6ci

n ieprzekraczajqcej kwoty wskazanej w art.4 pkt 8 ustawy Prawo zam6wieri publicznych dla

Urzqdu Miasta. Uregulowania te majE jednak2e dla jednostek organizacyjnych wylqcznie

charakter przykladowy, a ich stosowanie jest dobrowolne. Regulamin iednostki winien byi

dostosowany do jej potrzeb, zwtaszcza w zakresie wartosci zam6wienia, od kt6rej bqdzie

stosowany, szacowania warto6ci zam6wienia, kryteri6w wyboru wykonawcy a t6akie

uwzglqdnii jej charakter i strukturq organizacyjnq.
Zalecenia dotyczqce publikowania na stronach BIP informacji z udzielanymi przez

jednostki zam6wieniami publicznymi nie zostalo zrealizowane gdy2 przewiduje siq, 2e w

najbliiszym czasie wejdzie w iycie ustawa o jawno6ci iycia publicznego, kt6rej jednym z

zalo2eri jest wprowadzenie obowiqzku prowadzenia jawnego, oglaszanego w BIP lub na

stronach internetowvch rejestru um6W cywilnoprawnych przez wszystkie jednostki sektora

finans6w publicznych. Spos6b publikacji jego zawartoit bqdzie musiala byi dostosowana do

wymog6w ustawowych.
w zwiqzku ze wskazanymi uchybieniami w Miejskim zarzqdzie Usfug Komunalnych i

Dr6g we Wloclawku Zarzqdzeniem wewnQtrznym nr !4/2OI7 Prezydenta Miasta wloclawek

z dnia 27 wrze6nia 2017 r. powolany zostai zesp6l kontrolny, kt6ry przeprowadzil kontrolq w

tejie jednostce w zakresie zam6wieri publicznych udzielanych w 2015r. i w 2016r. W wyniku

kontroli stwierdzono n ieprawidfowoici skutkujace naruszeniem art.23 ust. l oraz art. 95

ust.1 ustawv prawo zam6wieri publicznych oraz zalecono dokonanie weryfikacji i aktualizacji

danvch o n ieruchomoiciach, bqdqcych przedmiotem zam6wieri publicznych dotyczacych

utrzymania czystojci iporzqdku. W zwiqzku ze stwierdzonymi nieprawidtowoiciami zostanie

wydane zarzqdzenie zobowiazujace jednostke do ich usuniqcia."

Komisja Rewizyjna Rady Miasta Wloclawek w dniu 2.02.2O!8r ' omawiajqc miqdzy innymi na

swym posiedzeniu w/w informacjq od Pana Prezydenta z realizacji wy2ej wyszczeg6ln ionych

wniosk6w stwierdzifa jednoznacznie, 2e Pan Prezydent nie zrealizowat wniosk6w Zespoiu

Kontrolnego.



Zesp6l Kontrolny Komisji Rewizyjnej zgodnie z Uchwalq nr X\lX/37 /2017 Rady Miasta

Wioclawek z dnia 27.O2.2O17r. przeprowadzil r6wnie2 czynno5ci kontrolne w zakresie

nadzoru wlaScicielskiego nad dzialalnoSciq Przedsiqbiorstwa Gospodarki Komunalne.i

,,SANlKO,, sp. z o.o.,,,Baza" sp. z o.o., Miejskiego Przedsiqbiorstwa Energetyki Cieplnej sp. z

o.o., Miejskiego Zespolu Opieki Zdrowotnej sp. z o.o., Miejskiego Przedsiqbiorstwa

Komunikacyjnego sp. z o.o., Miejskiego Przedsiqbiorstwa Wodociqg6w i Kanalizacii sp. z o.o.,

we Wlocfawku przez Prezydenta Miasta Wioclawek w 2016 roku.

Zesp6l Kontrolny w oparciu o stosowne upowainienia uprawniajqce do przeprowadzenia

w/w postqpowania sprawdzajqcego oraz Uchwatq Rady Miasta nr XXIX/37 /20172 dnia 27

lutego 2017r. jak zar6wno Kodeks sp6fek handlowych -/ustawa z dnia 15.09.2000r.D2.U.2

2013r. poz. 1030 z p62n.zm, Ustawe o gospodarce komunalnej /Dz.U.z20!Lt. nr.45 poz 235

z o6z.zm. / dokonal czvnno(ci kontrolnych dotyczqcych sprawowania nadzoru

wla6cicielskiego nad dziaialnoSciq sp6tek przez Prezydenta Miasta Wtoclawek w 2016 roku.

Funkcje zgromadzenia wsp6lnik6w wymienionych sp6lek prawa handlowego peini Prezydent

Miasta Wloclawek Marek Wojtkowski.
Zesp6l Kontrolny stwierdzit, ii z posiadanych dokument6w nie wynika, z jakq czqstotliwo6ciq

spotykaia siq Rada Nadzorcza Sp6lki i czy w spotkaniach uczestniczyl Prezydent Marek

Wojtkowski, z jakimi inic.iatywami wystqpowata Rada Nadzorcza w celu poprawienla

efektywno5ci funkcjonowania sp6lki. Prezydent nie przekazal wszystkich iqdanych

dokument6w zwiqzanych z fu nkc.ionowan iem sp6lek prawa handlowego ze 100% udzialem

miasta. w zwiqzku z powy2szym Zesp6l Kontrolny mial trudnoSci z pelnq analizq istniejqcego

stanu sp6tek i przedstawit nastqpujEce wnioski:

L. Z przedlo2onych zespolowi dokument6w wynika,2e Prezydent Marek wojtkowski,
jako organ wlaicicielski samodzielnie iz wlasnej inicjatywy nie podejmowal 2adnych

dzialari i decyzji (poza personalnymi) w celu usprawnienia dziatalno6ci sp6lki.

2. Zgromadzenia Zwyczajne i Nadzwyczajne miafy charakter czysto formalny, z

protokol6w wynika, 2e nie dokonywano na posiedzeniach analizy ekonomicznej i

technicznej inie odbywala siq iadna dyskusja. Prezydent bezkrytycznie zatwierdzaf

przedkfadane dokumenty.

Dnia 29 grudnia 2017 roku Komisja Rewizyjna przekazata Panu Prezydentowi protok6l

pokontrolny z przeprowad zonych czynno(ci kontrolnych w zakresie nadzoru wla6cicielskiego

Prezydenta Miasta wioclawek nad dziafalnoSciq sp6fek prawa handlowego za rok 2016., na

kt6ry zgodnie z 5 ust. 2 Statutu Miasta Wloctawek ,,Kierownikowi jednostki kontrolowanej

przysluguje prawo zgloszenia na pi5mie, przed podpisaniem protokolu kontroli,

umotvwowanych zastrzeiei, co do ustaleri zawartych w protokole w terminie 14 dni od dnia

otrzyman ia protokolu kontroli".
Dnia 12 stycznia 2018 roku Pan Prezydent zlo2yt wyjajnienia do ww protokolu. Komisja

Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 02 lutego 2018 roku po rozpatrzeniu zlo2onych wYjasnien,

podtrzymala swoje stanowisko zawarte w protokole pokontrolnym

Na dzieri sporzadzenia Sprawozdania z dziaialnoici Komisji Rewizyjnei za 2077 rok, Komisja

nie otrzymala podpisanego protokolu.



W roku sprawozdawczym Komisja Rewizyjna dziatafa zgodnie z planem pracy i kontroli oraz

realizowafa zagadnienia, kt6re wynikaly z bie2qclch potrzeb i pracy Rady Miasta.

Frekwencja czlonk6w Komisji podczas obrad w roku sprawozdawczym nie budzila zastrzeiefi.

EP.

radny J6zef



-' Komisia Rewizryina

RadY Miasta Wlo'lawei
Plan pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2018

Miesiec
posiedzenia Proponowana tematyka obrad

1. Styczef Opiniowanie skierowanych pod obrady - bieiqcych projekt6w uchwal zwiazanych z

przedmiotem dzialania Komisji oraz rozpatrywanie innych spraw przekazanych Komisji przez

Rade Miasta.

2. Luty 1. Sprawozdanie z dziafalno6ci Komis.ii Rewizyjne)za rok 2017

2. Plan pracy oraz plan kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2018.

Opiniowanie skierowanych pod obrady - bieiacych projekt6w uchwal zwiEzanych z

przedmiotem dzialania Komisji oraz rozpatrywanie innych spraw przekazanych Komisii przez

Rade Miasta.

3. Marzec 1. Sprawozdanie z wykonania uchwaly Rady Miasta Wloctawek w sprawie okreilenia

szczeg6towych zasad, sposobu itrybu udzielania ulg w sptacie naleinoici pieniq2nych

majqcych charakter cywilnoprawny, przypadajEcych w Gminie Miasto Wfoclawek lub

jej jednostkom podleglym oraz warunki dopuszczalnoSci pomocy publicznej w

przypadkach, w kt6rych ulga stanowii bqdzie pomoc publicznq.

Opiniowanie skierowanych pod obrady - bie2Ecych pro.iekt6w uchwal zwiezanych z

przedmiotem dzialania Komisji oraz rozpatrywanie innych spraw przekazanych Komisji przez

Rade Miasta.

4, Kwiecief
1. Informacja o sposobie rozdysponowania rezerw bud:etowych za 2017rok.

2. Zarzadzenie w sprawie przedstawienia rocznych sprawozdai miasta Wlociawek za

2OL7rok.
- sprawozdanie z wykonania budzetu miasta Wloclawek za 20l7rok,
- sprawozdanie z wykonania plan6w finansowych instytucji kultury za 20L7 rok,

- informacja o ksztattowaniu sie Wieloletniej Prognozy Finansowej za 2077 tok,

- informac.ja o stanie mienia komunalnego Miasta Wlocfawek za 2017 rok.

Opiniowanie skierowanych pod obradV - bieiEcvch projekt6w uchwal zwiqzanych z

przedmiotem dzialania Komisji oraz rozpatrywanie innych spraw przekazanych Komisji przez

Rade Miasta.

5. Maj opiniowanie skierowanych pod obrady - bieiEcych projekt6w uchwal zwiqzanych z

przedmiotem dzialania Komisii oraz rozpatrywanie innych spraw przekazanych Komisji przez

Rade Miasta.

5. Czerwiec l.Projekt uchwaly w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego miasta

Wfoclawek za Z0I7 rok w'az
Wloclawek za 20!7rok.

Opiniowanie skierowanych pod

ze sprawozdaniem z wykonania budietu miasta

obrady - bieiacych projekt6w uchwal zwiEzanych z

przedmiotem dzialania Komisji oraz rozpatrywanie innych spraw przekazanych Komis.li przez

Rade Miasta.

7. Lipiec l.Przerwa urlopowa, posiedzenia Komisji odbywad siq bedq w przypadku koniecznoSci

ich zwofania.



8. Sierpiefi
l.Sprawozdanie z wykonania uchwaly w sprawie okreilenia szczeg6lowych zasad,

sposobu itrybu udzielania ulg w splacie nale2noici pieniqinych majqcych charakter
cywilnoprawny, przypadajacych w Gminie Miasto wloctawek lub jej jednostkom
podleglym oraz warunki dopuszczalno5ci pomocy publicznej w przypadkach, w kt6rych
ulga stanowii bqdzie pomoc publicznE,

Opiniowanie skierowanych pod obrady - bie2qcych projektow uchwal zwiQzanych z

przedmiotem dzialania Komisji oraz rozpatrywanie innych spraw przekazanych Komisji przez

Rade Miasta.

o Wrzesief
l.lnformacja o przebiegu wykonania budZetu miasta Wloclawek iWieloletniej Prognozy

Finansowej za lp6irocze 2018 roku.

opiniowanie skierowanych pod obrady - bieiacych projekt6w uchwal zwiazanych z

przedmiotem dziatania Komisji oraz rozpatrywanie innvch spraw przekazanych Komisji przez

Rade Miasta.

10 Paidziernik
Opiniowanie skierowanych pod obrady - bie2Acych projekt6w uchwal zwiqzanych z

przedmiotem dziatania Komisji oraz rozpatrywanie innych spraw przekazanych Komisji przez

Rade Miasta.

11 Listopad L. Rozpatrzenie oraz zaopiniowanie projektu budietu miasta Wtoclawek iWieloletniej
Prognozy Finansowej na 2019 rok.

2. Sprawozdanie z ulg podatkowych udzielonych przez Prezydenta Miasta Wloclawek w
2017 roku.

3. Projekt uchwafy w sprawie okre6lenia wysoko5ci stawek podatku od nieruchomoSci.

4. Projekt uchwaty w sprawie okre(lenia wysokoici stawek podatku od 6rodk6w
transportowych.

Opiniowanie skierowanych pod obrady - bieiecych projekt6w uchwalzwiazanych z

przedmiotem dziatania Komisji oraz rozpatrywanie innych spraw przekazanych Komisji przez

Rade Miasta.

tz Grudzief
J.. Sprawozdanie z dzialalno5ci Komisji Rewizyjnej w roku 2018.

Opiniowanie skierowanych pod obrady - bieiqcych projekt6w uchwal zwiqzanych z

przedmiotem dzialania Komisji oraz rozpatrywanie innych spraw przekazanych Komisii przez

Rade Miasta.

Przedmiotem zainteresowania Komisji Rewizyjnej bqdE r6wniei inne zagadnienia (lub kontrole), wynikajece z

bieiqcych potrzeb i pracy Rady Miasta na podstawie jej zlecenia.


